
 

 

 
 
 
Geacht	  College,	  
	  
In	  overeenstemming	  met	  artikel	  45	  van	  het	  Reglement	  van	  Orde	  voor	  de	  vergadering	  en	  andere	  
werkzaamheden	  van	  Provinciale	  Staten	  willen	  wij	  het	  College	  van	  Gedeputeerde	  Staten	  het	  volgende	  
vragen.	  
	  
Inleiding	  
	  
In	  de	  IJmuider	  Courant	  van	  26	  november	  j.l.	  lazen	  wij	  het	  bericht	  ‘Kabinet	  beperkt	  hoog	  bouwen	  rond	  
Schiphol’.	  	  Dit	  artikel	  meldt	  dat	  het	  kabinet	  per	  1	  juli	  2014	  een	  aantal	  extra	  beperkingen	  aan	  de	  
omgeving	  van	  Schiphol	  wil	  opleggen	  om	  zo	  de	  vliegveiligheid	  rond	  de	  luchthaven	  Schiphol	  te	  vergroten.	  
Het	  gaat	  onder	  meer	  om	  de	  volgende	  beperkingen:	  ‘In	  een	  straal	  van	  18,5	  kilometer	  rond	  de	  luchthaven	  
gelden	  bouwbeperkingen.	  Zo	  ligt	  de	  Zuidas	  in	  Amsterdam	  nu	  in	  de	  zone	  waar	  niet	  hoger	  dan	  60	  meter	  
gebouwd	  mag	  worden	  en	  rond	  Amstel	  is	  dat	  80	  meter’	  (...)	  ‘Behalve	  voor	  gebouwen,	  gelden	  ook	  
strengere	  regels	  voor	  windmolens.	  die	  mogen	  niet	  hoger	  zijn	  dan	  35	  meter	  en	  dat	  is	  exclusief	  wieken’.	  De	  
beperkingen	  zijn	  vastgelegd	  in	  het	  gewijzigde	  Luchthavenindelingsbesluit	  Schiphol,	  ‘in	  navolging	  van	  
gewijzigde	  of	  op	  handen	  zijnde	  internationale	  regelgeving	  op	  het	  gebied	  van	  vliegveiligheid’	  zo	  valt	  op	  
de	  website	  van	  het	  Centrum	  voor	  Publieksparticipatie	  te	  lezen.	  Voor	  in	  de	  toekomst	  te	  bouwen	  of	  te	  
plaatsen	  objecten	  die	  niet	  aan	  de	  nieuwe	  regels	  voldoen,	  moet	  respectievelijk	  een	  ‘verklaring	  van	  geen	  
bezwaar’	  of	  een	  ontheffing	  worden	  aangevraagd	  bij	  de	  Inspectie	  Leefomgeving	  en	  Transport	  (onderdeel	  
van	  het	  ministerie	  van	  I&M).	  Van	  22	  november	  tot	  en	  met	  19	  december	  kunnen	  zienswijzen	  worden	  
ingediend	  op	  het	  nieuwe	  Luchthavenindelingsbesluit1.	  
	  
De	  PvdA	  hecht	  zeer	  aan	  de	  veiligheid	  van	  de	  bewoners	  van	  Noord-‐Holland,	  maar	  wil	  wel	  een	  heldere	  
afweging	  zien	  met	  de	  overige	  belangen	  van	  de	  burgers	  van	  Noord-‐Holland	  (zoals	  werkgelegenheid,	  
woningbouw,	  en	  duurzame	  energie)	  en	  komt	  daarom	  tot	  de	  volgende	  vragen: 
	  
Vragen	  
	  

1. Is	  het	  college	  door	  het	  Rijk	  geconsulteerd	  of	  vooraf	  op	  de	  hoogte	  gesteld,	  al	  dan	  niet	  via	  SMASH,	  
van	  het	  voornemen	  om	  de	  bouwbeperkingen	  in	  de	  wijde	  omgeving	  van	  Schiphol	  aan	  te	  
scherpen	  middels	  herziening	  van	  het	  Luchthavenindelingsbesluit?	  	  
	  

2. Indien	  het	  antwoord	  op	  vraag	  1	  negatief	  is,	  is	  het	  college	  met	  de	  PvdA	  van	  mening	  dat	  dit	  op	  zijn	  
minst	  vreemd	  is,	  gezien	  de	  aanzienlijke	  consequenties	  voor	  de	  ruimtelijke	  ordening	  in	  het	  
gebied	  rond	  Schiphol?	  Zo	  nee,	  hoe	  interpreteert	  u	  de	  gang	  van	  zaken?	  

	  
3. Op	  20	  juni	  j.l.	  stond	  in	  het	  Parool	  het	  bericht	  ‘Schiphol	  dwingt	  Zuidas	  tot	  minder	  hoogbouw’.	  In	  

dit	  artikel	  zegt	  de	  projectleider	  van	  SMASH	  en	  tevens	  medewerker	  van	  het	  ministerie	  van	  I&M	  
dhr.	  Bart	  Vink:	  “Steeds	  meer	  grote	  vliegtuigen	  zijn	  uitgerust	  met	  twee	  in	  plaats	  van	  vier	  
motoren.	  (...)	  Dat	  betekent	  dat	  in	  de	  uitvliegroutes	  een	  groter	  gebied	  moet	  zitten	  waar	  
hoogtebeperkingen	  gelden.	  We	  hebben	  dat	  voor	  de	  hele	  regio	  bekeken	  en	  alleen	  op	  de	  Zuidas	  
in	  Amsterdam	  moeten	  we	  de	  bouwregels	  waarschijnlijk	  aanpassen.”	  In	  het	  
Luchthavenindelingsbesluit	  wat	  nu	  voorligt	  worden	  de	  bouwregels	  voor	  een	  veel	  groter	  gebied	  
aangepast.	  Hoe	  verklaart	  u	  deze	  discrepantie?	  Indien	  u	  deze	  vraag	  niet	  kunt	  beantwoorden,	  
bent	  u	  bereid	  deze	  	  voor	  te	  leggen	  aan	  het	  ministerie	  van	  I&M?	  

	  

                                                             
1http://www.centrumpp.nl/projecten/alle_procedures/wijziging_luchthavenindelingsbesluit_schiphol__2013_.asp
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4. Welke	  gewijzigde	  of	  op	  handen	  zijnde	  internationale	  regelgeving	  op	  het	  gebied	  van	  
vliegveiligheid	  geven	  aanleiding	  tot	  wijziging	  van	  het	  Luchthavenindelingsbesluit?	  Hoe	  lang	  is	  al	  
bekend	  dat	  de	  betreffende	  internationale	  regelgeving	  gewijzigd	  is	  of	  in	  de	  nabije	  toekomst	  
gewijzigd	  wordt	  en	  betreft	  het	  hier	  regelgeving	  of	  slechts	  aanbevelingen	  van	  de	  International	  
Civil	  Aviation	  Organization	  (ICAO)?	  Indien	  u	  deze	  vraag	  niet	  kunt	  beantwoorden,	  bent	  u	  bereid	  
deze	  	  voor	  te	  leggen	  aan	  het	  ministerie	  van	  I&M?	  

	  
5. Bent	  u	  het	  met	  de	  PvdA	  eens	  dat	  de	  voorgenomen	  beperkingen	  in	  het	  

Luchthavenindelingsbesluit	  van	  verregaande	  aard	  zijn	  en	  bovendien	  de	  indruk	  wekken	  
gedeeltelijk	  overbodig	  te	  zijn	  –	  zeker	  gezien	  het	  feit	  dat	  bestaande	  te	  hoge	  gebouwen	  en	  
windmolens	  in	  zones	  waar	  de	  regels	  strenger	  worden	  gewoon	  mogen	  blijven	  staan?	  Zo	  nee,	  hoe	  
interpreteert	  u	  de	  beperkingen? 
	  

6. Bent	  u	  voornemens	  of	  bereid	  om	  een	  zienswijze	  in	  te	  dienen	  op	  het	  Luchthavenindelingsbesluit,	  
waarin	  bovengenoemde	  zaken	  worden	  meegenomen?	  

	  
Namens	  de	  PvdA	  Statenfractie,	  
	  
Xander	  den	  Uyl,	  Fractievoorzitter	  
	  
Gohdar	  Massom,	  Statenlid	  	  


